

裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 網址 Web site:http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong話 Tel.:(852)-2461 1555傳真 Fax:(852)-2464 6161電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2024-2025/362 5月2日以及5月23日中五級「敢創我夢」活動安排

敬啟者:

生涯規劃組與香港基督教女青年會合辦「敢創我夢」計劃,透過不同形式和主題內容,加深同學對自我的認識,讓學生能夠擴闊視野,及早規劃生涯和事業發展。以下為5月2日及5月23日之活動安排:

活動一:聯校「敢創我夢」與領袖對談工作坊

日期: 5月2日(星期五)

時間: 下午3時10分至下午6時

活動地點: 本校錦蘭堂

注意: 需進行「增益評核」的同學,先在指定時間到達試場完成「增益評核」 再回錦蘭堂繼續參與本活動。

活動二:大灣區工作透視及「敢創我夢」計劃嘉許禮

- 日期: 5月23日(星期五)
- 時間: 下午3時10分至下午5時10分
- 活動地點: 本校錦蘭堂

如有查詢,請致電 2461 1555 與生涯規劃組張鎮良主任或社工秦嘉琪姑娘聯絡。

此致

貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年四月十六日



裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site:http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk

Parent Notice 2024-2025/362 Arrangements for the "Dare to Create My Dream" Activities on May 2 and May 23

Dear Parents,

The Career Planning Team, in collaboration with the Hong Kong Christian Women's Association, is organizing the "Dare to Create My Dream" program. This initiative aims to deepen students' self-awareness through various activities and thematic content, enabling them to broaden their horizons and plan their career development early. Below are the details for the activities on May 2 and May 23:

Activity 1: Inter-school "Dare to Create My Dream" and Leadership Dialogue Workshop

- Date: May 2 (Friday)
- **Time:** 3:10 PM to 6:00 PM
- Location: Theatre , our school
- Note: Students who need to complete the "Gain Assessment" must arrive at the designated time to finish the assessment before returning to Kam Lan Hall to continue participating in this activity.

Activity 2: Overview of the Greater Bay Area and "Dare to Create My Dream" Award Ceremony

- Date: May 23 (Friday)
- **Time:** 3:10 PM to 5:10 PM
- Location: Theatre , our school
- •

For any inquiries, please contact Mr. Cheung Chun Leung at 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping

Principal